
 
  

Skolebestyrelsesmøde d. 08-12-2020 Kl 19.00 – 20.00.  
 
Fraværende: Lise, Stella 

  

Emner til evt. bedes oplyst inden mødets start.  

  

 

1. Nyt fra skolen  
Sagsfremstilling:  
Skolens leder orienterer om skolen siden sidst, herunder personalenyt.  

  

Sagsbehandling:  
Orientering  

 

Referat/beslutning:  

 4 praktikanter i intropraktik i sidste uge. 

 1 lærerstuderende har været på skolen for at samle empiri til sine opgaver. 

 Fælles morgenlæsning i anledning af julen 

 I gang med at planlægge juleafslutningen – corona-sikret 

 Nyt rengøringsselskab Kongsvang er begyndt – vores ”dame” gør også corona-rent om formiddagen 

 Ved infomøde for nye børns forældre mødte 4 forældrepar op. 

 

2. Nyt fra SFO/Klub  
Sagsfremstilling:  
SFO-leder orienterer om nyt fra SFO og klub siden sidst.  
 

Sagsbehandling:  
Orientering  

  

Referat/beslutning:  

 Praktikant er startet mandag og skal være her 13 uger. 

 

3. Nyt fra formanden  
Sagsfremstilling:  
Bestyrelsesformanden orienterer om nyt siden sidst. 

  

Sagsbehandling:  
Orientering  

  

Referat/beslutning: 

 God respons på forespørgsel omkring FRO og dagsorden i god tid. 

 
4. Elevplaner for skolens elever 

Sagsfremstilling:  
Personalet har drøftet muligheden for at gøre elevplanerne mere enkle, overskuelige og sammenlignelige 

samtidig med at de kan opbevares på Meebook. 



Der er skelet til, hvad andre skoler gøre, og der er på den baggrund udarbejdet et forslag til bestyrelsen. 

Bilag. 

 
Sagsbehandling:  
 
Beslutning 

 

Referat/beslutning:  

 Godkendt. Udsendes via nyhedsbrev med en ”brugsanvisning” og formål. 

 
5. Skolens hjemmeside. 

Sagsfremstilling:  
Siden sidste møde er der blevet arbejdet på skolens hjemmeside. 

Er der informationer, som I mener kunne være vigtige at få med på hjemmesiden? 

https://rinkenaesskole.aula.dk 

 
Sagsbehandling:  
 
Drøftelse 

 

Referat/beslutning:  

 Gennemgået og nye ideer er kommet på bordet. 

 
6. Trafikken i Rinkenæs 

Sagsfremstilling:  
Borgerforeningen og skolen har holdt møde med Aase Nyegaard, formand for Teknik og Miljø. Hun vil gerne 

hjælpe med at bære vores budskab om trafikregulering eller andet i Rinkenæs videre. 

Der ønskes input til den skrivelse, der skal sendes. 

Bilag 

 
Sagsbehandling:  
 
Drøftelse 

 

Referat/beslutning:  

 Godkendt og fremsendes til Aase Nyegaard sammen med ønske om promotionvideo for området. 

 
7. Forældretilfredshedsundersøgelse og  Branding 

Sagsfremstilling:  
Der har været iværksat en forældretilfredshedsundersøgelse nationalt. Resultatet er kommet og Sønderborg 

ligger gennemsnitligt godt på en 4 ud af 5. 

Skolen ligger i kommunen på en 5.plads i skoledelen og SFO /klub ligger på en 2. plads. 

Kan det bruges i en evt. branding? 

 
Sagsbehandling:  
 
Drøftelse 

 

Referat/beslutning:  

 Drøftet – tages med i nyhedsbrev og lægges på hjemmesiden. 

 Bliver arbejdet med i personalegrupperne. 

 
8. Møder i 1. halvdel af 2021 

Sagsfremstilling:  
Møder for foråret 2021 skal fastlægges. 

Forslag til møder ser således ud: 

18. januar 

https://rinkenaesskole.aula.dk/


24. februar 

23. marts 

22. april 

19. maj 

14. juni 

 
Sagsbehandling:  
 
Beslutning 

 

Referat/beslutning:  

 Godkendt 

 
Eventuelt: 

En forældrehenvendelse omkring værdien af skoleteater contra undervisning. 

Bestyrelsen er enige om, at værdien af skoleteater er meget stor for den enkelte klasse og det enkelte barn. 

At lave skoleteater er et stort fælles projekt, hvor mange fagligheder og kompetencer bliver sat i spil, og den 

værdi skal man ikke underkende. 

Beslutning: 

Når verden bliver nogenlunde normal igen, skal der fortsat laves skoleteater. 

 

Næste møder: 

18. januar 

24. februar 

23. marts 

22. april 

19. maj 

14. juni 

 

 

Med venlig hilsen 

 

Ulla Brommann, sekr. for bestyrelsen 

 


